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Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Az Országos Környezetegészségügyi Intézet Aerobiológiai Monitorozási Osztályána k
támogatásáról”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Jelen megkeresésében néhány olyan kérdéssel szeretnék Önhöz fordulni, melyek egy része a mai

napon tartott Fenntartható fejlődés bizottsági ülésen is felvetődött .

Kérdezem Miniszter Urat :

Mekkora összegű támogatást kapott az Országos Környezetegészségügyi Intéze t

Aerobiológiai Monitorozási Osztálya az adófizet ők - parlagfű elleni közérdekű védekezésre

szánt - egy százalékos felajánlásából 2011-ben?

Mire fordították illetve fordítják a szóban forgó összeget ?

Ebben az évben hány napos csúszással adják közre az aktuális pollenadatokat ?

Továbbá kérem Miniszter Urat, adjon tájékoztatást arról, hogy a pollenszám hogyan változott a

2010-es és a 2011-es év vonatkozásában?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . október 3 . i
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Dr. Oláh Lajos
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